
PROTOKÓŁ NR XXIX/2009
 SESJI RADY GMINY MICHAŁÓW, KTÓRA ODBYŁA SIĘ 

W DNIU 26 CZERWCA 2009 ROKU W SALI OBRAD 
URZĘDU GMINY W MICHAŁOWIE 

Stan radnych 15 osób
Obecnych 11 osób 

Sesję rozpoczęto o godzinie 14:00, a zakończono o godzinie 21:00

Ad 1. 

Otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Gminy p. Zygmunt Mika witając Radnych, 
zaproszonych gości, publiczność przybyłą na obrady oraz wszystkich obecnych na dzisiejszej sesji. 

   Zał. Nr 1 – lista obecności radnych Rady Gminy 
    w Michałowie

    Zał. Nr 2 – lista obecności sołtysów

Przewodniczący  Rady  Gminy  p.  Zygmunt  Mika  stwierdził  guorum zdolne 
do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Sekretarzem obrad dzisiejszej sesji został wyznaczony Radny p. Grzegorz Cichoński .  

Ad 2. 

Odnośnie przedłożonego projektu porządku dziennego obrad głos zabrał : 

Radna p. Jolanta Morgaś -  prosi o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 13 a dyskusje 
w sprawie zmiany przewodniczącego Rady Społecznej. Tą sugestię zaproponował  Pan Wójt, ze 
względu  na  to  iż,  są  powiązania  rodzinne  pomiędzy  kierownikiem  SZOZ  w  Michałowie, 
a przewodniczącym Rady Społecznej. 

Przewodniczący Rady Gminy p. Zygmunt Mika poddał pod głosowanie dodanie do porządku 
obrad dyskusji, który został przyjęty przez Radę jednogłośnie przy stanie 11 radnych na sali 
obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy p. Zygmunt Mika -  prosi o wprowadzenie do porządku obrad 
do  punktu  13  następny  podpunkt  projektu  uchwały   w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie 
w drodze komunalizacji nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Skarbu Państwa. 

1



Przewodniczący Rady Gminy p. Zygmunt Mika poddał pod głosowanie dodanie do porządku 
obrad  projekt  uchwały,  który  został  przyjęty  przez  Radę  jednogłośnie  przy  stanie 
11 radnych na sali obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy p. Zygmunt Mika -  prosi o wprowadzenie do porządku obrad 
do  punktu  13  następny  podpunkt  projekt  uchwały  Sejmiku  Województwa  Świętokrzyskiego 
w sprawie przekształcenia Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego im. Św. Rafała w Czerwonej 
Górze  poprzez  likwidację  Poradni  Kardiologicznej  i  Endokrynologicznej  Wojewódzkiej 
Specjalistycznej Przechodni Gruźlicy i Chorób Płuc w Kielcach o  wyrażenie opinii w tym temacie. 

Przewodniczący Rady Gminy p. Zygmunt Mika poddał pod głosowanie dodanie do porządku 
obrad projekt uchwały, który został przyjęty przez Radę jednogłośnie przy stanie 11 radnych 
na sali obrad. 

Porządek   obrad  został  przyjęty  przez  Radę  Gminy  w  Michałowie  w  niżej  podanym 
brzmieniu :

1. Otwarcie obrad sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.
4. Wręczenie medali Ministra Obrony Narodowej „ Za Zasługi dla Obronności Kraju”.
5. Sposoby  i  formy  realizacji  zadania  gminy  w  zakresie  zbiorowego  odprowadzania 

i oczyszczania ścieków na terenach rolnych. 
6.  Omówienie zadań inwestycyjnych realizowanych na terenie gminy.
7. Informacja dyrektorów szkół na temat  osiągnięć uczniów w poszczególnych placówkach 

oświatowych w roku szkolnym 2008/2009.
8. Sprawozdanie z objazdowego posiedzenia komisji „Oświatowej” i Rewizyjnej Rady Gminy 

Michałów w placówkach oświatowych i remizach OSP z terenu gminy.
9. Informacja  Przewodniczącego  Rady  Gminy  o  działaniach  podejmowanych  w  okresie 

międzysesyjnym.
10. Interpelacje i zapytania radnych.
11. Sprawozdanie Wójta z prac między sesjami.
12. Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy z poprzedniej sesji.
13. Rozpatrzenie projektów uchwał :

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2009 r.
-  w  sprawie  Zatwierdzenie  sprawozdania  finansowego  Gminnej  Biblioteki  Publicznej  
w Michałowie za 2008 r. 
-  w  prawie  wyrażenia  zgody  na  wyodrębnienie  w  budżecie  Gminy  Michałów  środków 
stanowiących fundusz sołecki w roku budżetowym 2010.
- w sprawie przyjęcia statutu Związku Międzygminnego „PONIDZIE” w Kielcach.
- w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze komunalizacji nieruchomości gruntowej  
stanowiącej własność Skarbu Państwa. 
-   Sejmiku  Województwa  Świętokrzyskiego  w  sprawie  przekształcenia  Wojewódzkiego  
Szpitala Specjalistycznego im. Św. Rafała w Czerwonej Górze poprzez likwidację Poradni  
Kardiologicznej i Endokrynologicznej Wojewódzkiej Specjalistycznej Przechodni Gruźlicy i  
Chorób Płuc w Kielcach o  wyrażenie opinii w tym temacie. 
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            a) dyskusja w sprawie  zmiany przewodniczącego Rady Społecznej.
       14. Wolne wnioski i informacje.
       15. Zamknięcie obrad sesji. 

Ad 3.

Przewodniczący Rady Gminy p.  Zygmunt Mika  informuje,  że  protokoły z poprzednich  sesji 
Rady Gminy są wyłożone do wglądu na sali oraz dostępny w biurze rady. 

Protokół z poprzedniej sesji został jednogłośnie przyjęty przez Radę. 

Ad 4. 

W czasie obrad sesji Rady Gminy w Michałowie  Komendant WKU w Busku Zdroju Jarosław 
Molisak  w  asyście  Wójta  Gminy  Michałów  Stanisława  Szewczyka  i  Przewodniczącego  Rady 
Gminy  w  Michałowie  Zygmunta  Miki  wręczył  srebrny  medal  Ministra  Obrony  Narodowej 
„Za Zasługi dla Obronności Kraju” państwu Wiesławie i Władysławowi Kisielewskim. Natomiast 
złoty  medal  otrzymali  państwo  Janina  i  Edward  Hera  –  wręczenia  dokonano  w  Sędowicach 
w  domu.  Zasadniczą  służbę  wojskową  odsłużyli  czterej  panów  Kisielewskich  i  pięciu  panów 
Herów. 

Ad 5.

Przewodniczący  Rady  Gminy  p.  Zygmunt  Mika  poprosił  o  zabranie  głosu  Pana  Marka 
Zatorskiego  pełniącego  funkcję  Z-cy  burmistrza  Miasta  i  Gminy  Pińczów  i  przedstawienie 
informacji o sposobie i formie realizacji zadania gminy w zakresie zbiorowego odprowadzania i 
oczyszczania ścieków na terenach rolnych. 

Pan Marek Zatorski Z-ca burmistrza  przedstawił informacje o  sposobie i formie realizacji zadania 
gminy w zakresie zbiorowego odprowadzania i oczyszczania ścieków na terenach rolnych. 

           Zał Nr 3 - informacja o sposobie i formie realizacji
          zadania gminy w zakresie zbiorowego 
          odprowadzania  i oczyszczania ścieków 
           na terenach rolnych. 

Radny p. Krzysztof Stanek – zadał pytanie w jakim procencie skanalizowana jest gmina Pińczów 
oraz czy proponuje pan oczyszczalnie przydomowe w dużych miejscowościach, gdzie jest bardzo 
duże skupisko domów, czy tylko w rozrzuconych i bardzo rozciągniętych miejscowościach.  

Odpowiedzi udzielił Pan Marek Zatorski Z- ca burmistrza Miasta i Gminy Pińczów :
-  w  odpowiedzi  na  pytanie,  poinformował  iż  wykonywane  są  prace  kanalizacyjne  na  terenie 
miejscowości  Bogucice,  Brzeście,  Pasturka  oraz  w  Zagości.  Znajduje  się  jeszcze  druga 
oczyszczalnia, do której zaliczane są miejscowości Kozubów, Zawarża, Chruścice.  
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Ad 6. 

Pan Wójt przestawił i omówił zadania inwestycyjne realizowane na terenie gminy: 

            Zał Nr 4 –  informacja o zadaniach inwestycyjnych  
realizowanych na terenie gminy 
Michałów 

Radny p. Krzysztof Stanek -  zadał pytanie dlaczego do programu PROW została zgłoszona tylko 
miejscowość Michałów, a nie całość gminy do realizacji kanalizacji. 

Radny p. Bogusław Kowalczyk – prosi o informację w sprawie drogi Michałów – Piaski, dlaczego 
droga ta jest nie odebrana i nie jest podpisany protokół. 

Ad 7. 

Przewodniczący Rady Gminy p.  Zygmunt Mika  poprosił  o  zabranie  głosu Pani  Edyty  Zych 
Dyrektora Zespołu Placówek Oświatowych  w Michałowie o przedstawienie  osiągnięć  uczniów 
w roku szkolnym 2008/2009

  Zał Nr 5 – informacja na temat osiągnięć uczniów 
w roku szkolnym 2008/2009

Przewodniczący Rady Gminy p. Zygmunt Mika  poprosił o  przedstawienie osiągnięć uczniów 
w roku szkolnym 2008/2009 w Zespole Placówek oświatowych w Węchadłowie 

  Zał Nr 6 – informacja na temat osiągnięć uczniów 
w roku szkolnym 2008/2009

Przewodniczący Rady Gminy p. Zygmunt Mika  poprosił o zabranie głosu Pani Joannę Wites 
Dyrektora  Zespołu  Placówek  Oświatowych   w  Górach  o  przedstawienie  osiągnięć  uczniów 
w roku szkolnym 2008/2009

  Zał Nr 7 – informacja na temat osiągnięć uczniów 
w roku szkolnym 2008/2009

Przewodniczący  Rady  Gminy p.  Zygmunt  Mika  poprosił  o  zabranie  głosu  Pani  Małgorzaty 
Środy  Dyrektora  Zespołu  Placówek  Oświatowych  w  Sędowicach  o  przedstawienie  osiągnięć 
uczniów w roku szkolnym 2008/2009

  Zał Nr 8 – informacja na temat osiągnięć uczniów 
w roku szkolnym 2008/2009
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Ad 8. 

Przewodniczący  Rady  Gminy  p.  Zygmunt  Mika  poprosił  o  zabranie  głosu  Przewodniczącej 
komisji  „Oświatowej”  Panią  Jolantę  Morgaś   o  przedstawienie  sprawozdania  z  objazdowego 
posiedzenia  komisji  „Oświatowej”  i  Rewizyjnej  Rady  Gminy  Michałów  w  placówkach 
oświatowych i remizach OSP z terenu gminy.

  Zał Nr 9 – sprawozdanie z objazdowego 
posiedzenia  komisji  „Oświatowej”  
i   Rewizyjnej  Rady  Gminy  Michałów 
w placówkach oświatowych i remizach 
OSP z terenu gminy.

Radny p. Krzysztof Stanek –  zwraca uwagę na problem sprzątaczek w szkole i reorganizację, 
jakie ma Pan Wójt dalsze plany jeśli chodzi o obsługę sprzątaczek. Następnie jeśli chodzi o krzesła 
ze  świetlicy  w  Zagajówku,  ponieważ  były  problemy  z  oddaniem  tych  krzeseł,  kto  powinien 
za to odpowiadać.

Radny p. Grzegorz Cichoński –  zadał pytanie jak sobie Pan Wójt wyobraża nowe przedszkole 
i jego funkcjonowanie, na jaką ilość dzieci przewidziane jest przedszkole.

Radny p. Bogusław Kowalczyk –  wyraził  swoje zadowolenie i  pochwałę dla Przewodniczącej 
komisji „Oświatowej” p. Jolancie Morgaś  za dogłębne i wnikliwe przedstawienie sprawozdania 
z objazdowej komisji „Oświatowej” wraz z komisja Rewizyjną. 

Ad 9.

Przewodniczący  Rady  Gminy  p.  Zygmunt  Mika  poinformował  o  działaniach  jakie 
podejmował    w okresie międzysesyjnym tj. :

– odbyło się święto ludowe w miejscowości Wrocieryż,
– udział w rozprawie sądowej w sprawie drogi we Wrcieryżu 
– udział w spotkaniu w szkole w Sędowicach z Panią Małgorzatą Środa  Dyrektora Zespołu 

Placówek Oświatowych w Sędowicach w sprawie wymiany okien w budynku szkolnym,
– udział w komisjach stałych, 

Prezes OSP w Turze Dolnym p. Jacek Wożniak -  poinformował, iż otrzymał pismo od Zarządu 
Wojewódzkiego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych w Kielcach, w sprawie dofinansowania 
zakupu  sprzętu  strażackiego.  Dlaczego  sprzęt  strażacki  został  przekazany  innym  jednostkom 
strażackim mimo że złożony wniosek dotyczył OSP Tur Dolny.   

Ad 10.

Radny  p.  Czesław  Tyburczyk  –  poinformował,  iż  po  ostatnich  opadach  deszczu  nastąpiło 
pogorszenie stanu dróg w tym drogi powiatowej, została ona zamulona i nastąpiły duże utrudnienia. 
Należy udrożnić rowy, aby odprowadzić wodę do zbiornika retencyjnego. 
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Radny p. Andrzej Pruś –  zadał pytanie kiedy zostaną rozpoczęte prace dotyczące przesunięcia 
słupa  z  boiska  szkolnego  w  Węchadłowie,  który  zagraża  bezpieczeństwu  dzieci.  Następnie 
w sprawie oświetlenia ulicznego, kiedy będzie realizowany projekt na nowe lampy.   

Radny p. Sławomir Kwiecień -   poinformował, że droga, na której był wykonywany  wodociąg 
droga  jest  nieprzejezdna,  zapada  się,  ponieważ   w  środku  drogi  został  wykopany  dół,  który 
powoduje utrudnienia, należy jak najszybciej interweniować. 

Ad 11. 

Wójt  Gminy  p.  Stanisław  Szewczyk  w  złożonym  sprawozdaniu  z  prac  między  sesjami 
poinformował o następujących działaniach : 

– podpisanie  umowy  na  20  tysięcy  złotych  na  modernizację  świetlicy  wiejskiej 
we Wrocieryżu,

– uczestnictwo  w  spotkaniach   dotyczących  60-lecia  OSP  w  Zagajowie  oraz  dożynek 
gminnych, które odbędą się w miejscowości Węchadłów,

– udział  w  trzydniowym szkoleniu  w Busku – Zdroju  dotyczące  pozyskiwanie  środków 
finansowych na projekty miękkie kapitał ludzki,,

– uczestnictwo w zakończeniu klas Gimnazjalnych w Michałowie, 
– udział w szkoleniu Wójtów dotyczące Zarządzania Kryzysowego
– podpisanie  umowy z EFSU dotyczące  świetlicy  w Tomaszowie  oraz jej  otwarcie,  które 

odbędzie się 12 lipca 2009 r. 

Ad 12. 

Informację  o  realizacji  uchwał  Rady  Gminy  z  poprzedniej  sesji  przedstawiła  Z  –  ca  Wójta 
p. Henryka Gietka – Bębenek.

Ad 13. 

– Projekt  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  w  budżecie  gminy  na  2009  rok  –  
wniesiono pod obrady sesji z pozytywną opinią komisji  budżetowej przedstawioną przez 
przewodniczącego p. Bogusława Kowalczyka 

Projekt uchwały po odczytaniu przez  sekretarza obrad został  przyjęty przez  Radę Gminy 
jednogłośnie – 11 głosów za przy stanie 11 radnych na sali obrad. 

Zał.  Nr 10 –  Uchwała Nr XXIX/167/2009 Rady  
    Gminy Michałów 

– Projekt uchwały w sprawie  Zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki  
Publicznej  w Michałowie  za 2008 r.  –  wniesiono pod obrady sesji  z  pozytywną  opinią 
komisji budżetowej przedstawioną przez przewodniczącego p. Bogusława Kowalczyka 
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Projekt uchwały po odczytaniu przez  sekretarza obrad został  przyjęty przez  Radę Gminy 
jednogłośnie – 11 głosów za przy stanie 11 radnych na sali obrad. 

Zał.  Nr 11 –  Uchwała Nr XXIX/168/2009 Rady  
    Gminy Michałów 

– Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wyodrębnienie  w  budżecie  Gminy  
Michałów środków stanowiących fundusz sołecki w roku budżetowym 2010. – wniesiono 
pod  obrady  sesji  z  pozytywną  opinią  komisji  budżetowej  przedstawioną  przez 
przewodniczącego p. Bogusława Kowalczyka 

Projekt uchwały po odczytaniu przez  sekretarza obrad został  przyjęty przez  Radę Gminy 
przy 9 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się przy stanie 10 radnych na sali obrad. 

Zał.  Nr 12 –  Uchwała Nr XXIX/169/2009 Rady  
    Gminy Michałów 

– Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  statutu  Związku  Międzygminnego  „PONIDZIE” 
w  Kielcach  –  wniesiono  pod  obrady  sesji  z  pozytywną  opinią  komisji  budżetowej 
przedstawioną przez przewodniczącego p. Bogusława Kowalczyka 

Do  przedłożonego  projektu  uchwały  wprowadzono  trzy  zmiany,  które  omówiła  Z-ca  Wójta 
p. Henryka Gietka – Bębenek tj. :  

1. zmiana w § 5 ust. 3 jest „Związek tworzy jednostki .....”, zmienia się na   „Związek może 
tworzyć jednostki ....”

2. zmiana w § 7 ust. 2 jest  § 5 ust. 2 dodaje się w § 5 ust. 2 „niniejszego Statutu”
3. zmiana w §10 ust. 2 jest „inną osobę ....” zmienia się „Zastępcę Wójta albo radnego”

Projekt uchwały po odczytaniu przez  sekretarza obrad został  przyjęty przez  Radę Gminy 
przy 10 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się przy stanie 11 radnych na sali obrad. 

Zał.  Nr 13 –  Uchwała Nr XXIX/170/2009 Rady  
    Gminy Michałów 

– Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie  w  drodze  komunalizacji  
nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Skarbu Państwa-  wniesiono pod obrady 
sesji  z  pozytywną  opinią  komisji  budżetowej  przedstawioną  przez  przewodniczącego 
p. Bogusława Kowalczyka 
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Radny p.   Czesław Tyburczyk –  zadał  pytanie  jakie  koszty  musi  ponieść  gmina  jeśli  chodzi 
o komunalizację tej nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Gminy p. Zygmunt Mika – poinformował, iż jako gmina nie poniesiemy 
żadnych kosztów z tego tytułu. 

Projekt uchwały po odczytaniu przez  sekretarza obrad został  przyjęty przez  Radę Gminy 
jednogłośnie – 11 głosów za przy stanie 11 radnych na sali obrad. 

Zał.  Nr 14 –  Uchwała Nr XXIX/171/2009 Rady  
    Gminy Michałów 

– Projekt  uchwały Sejmiku  Województwa  Świętokrzyskiego  w  sprawie  przekształcenia  
Wojewódzkiego  Szpitala  Specjalistycznego  im.  Św.  Rafała  w  Czerwonej  Górze  poprzez  
likwidację  Poradni  Kardiologicznej  i  Endokrynologicznej  Wojewódzkiej  Specjalistycznej  
Przechodni Gruźlicy i Chorób Płuc w Kielcach o  wyrażenie opinii w tym temacie.

Komisja oświatowa negatywnie opiniuje projekt uchwały  

Przewodniczący Rady Gminy p.  Zygmunt Mika poddał  pod głosowanie  negatywną opinie 
Komisji  oświatowej,  który  został  zaakceptowany  przez  Radę  Gminy  przy  10  głosach 
za i 1 głosie wstrzymującym przy stanie 11 radnych na sali obrad .

Zał.  Nr 15 –  Uchwała Nr XXIX/170/2009 Rady  
    Gminy Michałów 

Ad 13 a 

Przewodniczący  Rady  Gminy  p.  Zygmunt  Mika  otwiera  dyskusję  w  sprawie  zmiany 
przewodniczącego Rady Społecznej.

Pan  Wójt  stwierdził  iż  ocena  pracy  kierownika  SZOZ  może  być  subiektywna ze  względu 
na powiązania rodzinne.  

Z  -ca  Wójt  Wójta  p.  Henryka  Gietka  –  Bębenek  –  poinformowała,  że  nie  wyraża  zgody 
na stanowisko przewodniczącej Rady Społecznej. 

Ad 14. 

W punkcie  wolne  wnioski  i  informacje  na  pytania  zadane  w  punkcie  interpelacje  i  zapytania 
radnych udzielił Wójt Gminy p. Stanisław Szewczyk i tak : 

– w odpowiedzi na pytanie radnego p. Krzysztofa Stanka Pan Wójt poinformował, że zgodnie 
z  zapisami  ustawowymi  w  PROW  –  wie   na  wodociągi  i  kanalizacje  może  uzyskać 
maksymalnie 4 miliony złotych i w związku z tym, gdybyśmy podali całość zadania czyli 
Zagajów, Zagajówek, Michałów, to kosztorysowo ta kwota 4 miliony w stosunku do całości 
zadania  wynosiłoby  około  20% i  po  przetargu  mogłoby  się  okazać,  że  możemy  tylko 
otrzymać 2 – 3 milionów złotych ze względu na niską cenę wykonawcy.
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– odpowiadając na pytanie dotyczące drogi Michałów – Piaski, Pan Wójt poinformował, że 
firma  została  zapoznana  z  usterkami,  które  ma  obowiązek  usunąć.  Oprócz  usterek 
wykonawca powinien dostarczyć przed odbiorem i podpisaniem protokołu szereg innych 
dokumentów takich jak np. atesty na materiały, inwentaryzację po wykonawczą. Na dzień 
dzisiejszy wykonawca nie  dostarczył  tych  dokumentów w związku z czym nie  możemy 
odebrać tej drogi i podpisać protokołu.

–  odpowiadając na pytanie radnego p. Krzysztofa Stanka w sprawie sprzątaczek oraz krzeseł 
ze świetlicy z Zagajówka informuje, że krzesełka, które są zakupione ze środków gminny 
stanowią  mienie  gminy,  którym  dysponuje  Wójt  Gminy.  Jeżeli  krzesełka  zostały 
wypożyczone do innej miejscowości, w której organizowano spotkanie dzieci 4 – latków, 
na które przybyły  wszystkie  dzieci  z  całego terenu gminy i  służyły  wszystkim zarówno 
dzieciom jak i ich rodzicom.  

– odpowiadając na pytanie dotyczące nowego przedszkola i jego funkcjonowania stwierdził, 
iż  ma być tylko przedszkole, natomiast zerówka zostanie wprowadzona w system szkolny. 
Jeśli  chodzi  o  sprzątaczki  zostały  one  zatrudnione  przez  dyrektorów  szkół,  które  będą 
decydowały o reorganizacji i utrzymaniu porządku w szkołach. 

– w odpowiedzi na pytanie  Prezesa OSP Tura Dolnego p.  Jacka Woźniaka poinformował, 
mimo że wniosek został złożony na straż OSP Tur Dolny, ale sprzęt został rozdysponowany 
na wiele innych jednostek strażackich, było to spowodowane tym, aby nie składać w dużej 
ilości wniosków, ponieważ nastąpi taka sytuacja, że np. zostanie złożonych 9 wniosków, 
a tylko 1 wniosek zostanie zaakceptowany.  

– odpowiadając  na pytanie w sprawie ostatnich opadów deszczu , których konsekwencjami 
jest  pogorszenie  stanu  dróg,  informuję,  iż  drogi  te  zostały  zgłoszone  Wojewodzie 
Świętokrzyskiemu jako drogi zniszczone powodzią. 

– w  odpowiedzi  na  pytanie  radnego  p.  Andrzeja  Prusia,  poinformował  iż  zostały 
przeprowadzone  rozmowy  w  ZEORK  –  u  w  Miechowie  i  został  złożony  wniosek 
o wykonanie nowego przyłącza. 

– w odpowiedzi na pytanie radnego p. Sławomira Kwietnia w sprawie drogi, na której był 
wykonywany  wodociąg  droga  nie  została  przywrócona  do  stanu  pierwotnego  i  była 
przejezdna, Pan Wójt poinformował iż zostanie wykonawca powiadomiony o złym stanie 
drogi i przywrócenie do stanu używalności. 
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WNIOSKI :

1. Radna  p.  Jolanta  Morgaś  stawia  wniosek  formalny  o  przeanalizowanie  przez  Komisję 
Budżetową i  wraz z  Panem Wójtem pisma,  które  wpłynęły  z  poszczególnych  placówek 
oświatowych  i  wydzielenie  kwoty  10  –  15  tysięcy  złotych  na  szkoły  z  działu  szkoły 
na doposażenia wszystkich placówek szkolnych. 

Skarbnik p.  Halina Głombińska –  poinformowała,  że  w dziale  801 oświata  nie dysponujemy 
takimi środkami finansowymi na przeznaczenie na doposażenie. 

Przewodniczący Rady Gminy p.  Zygmunt Mika poddał pod głosowanie wniosek formalny 
radnej  p.  Jolanty  Morgaś,  który  został  przyjęty  przez  Radę  Gminy  przy  8  głosach 
za i 3 głosach wstrzymujących  przy stanie 11 radnych na sali obrad.

2. Radna p. Jolanta Morgaś stawia wniosek formalny w dziale sport o przesunięcie 50 % tej 
kwoty na sport szkolny, a pozostałe 50 % na Ludowe Zespoły Sportowe.

Przewodniczący Rady Gminy p.  Zygmunt Mika poddał pod głosowanie wniosek formalny 
radnej  p.  Jolanty  Morgaś,  który  został  odrzucony  przez  Radę  Gminy  przy  3  głosach 
za, 4 głosach przeciw i 4 głosach wstrzymujących  przy stanie 11 radnych na sali obrad.

Przewodniczący Rady Gminy p. Zygmunt Mika   przedstawił i omówił pismo, które wpłynęło 
z Zarządu Ludowych Zespołów Sportowych w sprawie  zwiększenia środków finansowych w roku 
2009  w  dziale  sport,  kultura  fizyczna  w  kwocie  3  500  zł  na  zakup  sprzętu  i  wyposażenia 
sportowego. 

Ad 15. 

Przewodniczący Rady Gminy p. Zygmunt Mika dokonał zamknięcia sesji, dziękując wszystkim 
za udział w obradach. 

Przewodniczący Rady Gminy

            Zygmunt Mika

      Sekretarz

Grzegorz Cichoński

 Protokolant 

Paulina Jaros
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